
Boniek: Wygranie LE byłoby fantastyczną rzeczą
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Zbigniew Boniek udzielił krótkiego wywiadu dla Radio Centro Suono Sport.

Były piłkarz Giallorossich rozpoczął od czwartkowego meczu w Lidze

Europy.

- Obejrzałem wczoraj mecz Romy jak zawsze z wielką przyjemnością i cieszę się

widząc, że Dzeko jest w tym sezonie dodatkową bronią Giallorossich: psychicznie,

fizycznie, ze względu na średnią bramek, występy, w tym momencie jest

dodatkowym człowiekiem. Brawa dla niego, brawa dla Spallettiego za to, że go

ożywił, podsumowując Roma odzyskała wielkiego piłkarza. Wygranie Ligi Europy

byłoby dla Romy fantastyczną rzeczą i byłoby wielkim postępem pod względem

mentalności. Nadal uważam, że we Włoszech po mistrzostwo biegnie tylko Juventus,

ma przewagę nad całą resztą, Roma niestety, tak jak inne drużyny, casami się

potyka i to definiuje absolutną siłę Bianconerich.

Monchi?

- Jest wielkim profesjonalistą, jednym z najlepszych dyrektorów sportowych na

arenie międzynarodowej, posiada wielką zdolność do wyszukiwania graczy i ich

waloryzowania. Byłby wielkim nabytkiem dla Romy.

Szczęsny?

- Roma ma opcję jego kupna. Oczywiście Roma już pozyskała Alissona, zobaczmy co

się wydarzy.
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